
 
Zápis z 3. zasedání zastupitelstva 

Městské části Praha – Slivenec ze dne 19.12. 2022 
 
 
Přítomni:  RNDr. Jana Plamínková, Bc. Pavel Fryš, Ing. Petr Andres, Mgr. Kudláková 
                        Lenka,  Martina Havlíková, Karel Procházka, Václav Šimáček 
Omluveni: Bc. Petr Bürger, Ing. František Polák 
V 17:14 hod. se dostavil Mgr. Petr Šimek 
K bodu 1 
Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů zápisu a schválení 
programu 
 
Zasedání Zastupitelstva městské části Praha - Slivenec bylo zahájeno v 17:00 hodin starostkou 
RNDr. Janou Plamínkovou (dále jen „předsedající“). V úvodu jednání Zastupitelstva MČ 
přivítala členy zastupitelstva a přítomné hosty.  
Předsedající předložila návrh na určení ověřovatelů zápisu. 
 
Za ověřovatele zápisu navrhla: Ing. Andres Petr 
       Mgr. Kudláková Lenka 
                                                   
Oba zastupitelé s tímto návrhem souhlasili.  
 
Předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru. 
Za členy návrhového výboru navrhla: pí Adélu Rozehnalovou a pí Martinu Havlíkovou -
schváleny jednohlasně 
                                                               
Předložený původní návrh programu zasedání zastupitelstva: 
 
28/3/2022 Volba návrhového výboru, schválení 

programu 2. zasedání ZMČ 
  

29/3/2022 Směrnice tajemníka -sociální fond a zásady 
používání sociálního fondu 

tajemník 

30/3/2022 Zakázka malého rozsahu s názvem 
"Provádění rozvozu jídel pro seniory a 
osoby se sníženou schopností pohybu a 
orientace v Městské části Praha - Slivenec" 
- schválení dodavatele 

tajemník 

31/3/2022 Revokace usnesení ZMČ č. 51/4/2019 ze dne 
25.02.2019 (pracovní úvazky ÚMČ Praha - 
Slivenec) 

tajemník 

32/3/2022 Souhlas ZMČ s uzavřením DPP 
neuvolněným zastupitelům MČ 

tajemník 



33/3/2022 Jednací řád komisí starostky MČ Praha - 
Slivenec 

tajemník 

34/3/2022 Rozpočet na rok 2023, Střednědobý výhled 
rozpočtu do roku 2028, Předpokládané 
náklady a výnosy ve zdaňované činnosti, 
Rozpočet sociálního fondu na rok 2023 

ekonomický 
odbor 

35/3/2022 Rozpočtové úpravy ekonomický 
odbor 

36/3/2022 Přijetí dotace na volby prezidenta 
republiky 

ekonomický 
odbor 

37/3/2022 Přijetí dotace z VHP ekonomický 
odbor 

38/3/2022 Odpisový plán ZŠ a MŠ Praha Slivenec, Ke 
Smíchovu 16, na rok 2023 

ekonomický 
odbor 

39/3/2022 Odsvěření sloupu VO stavební úsek 

40/3/2022 Smlouva o zřízení služebnosti inženýrské 
sítě se společností ELDATA pražská, s.r.o. 

stavební úsek 

41/3/2022 Smlouva o budoucí smlouvě na zřízení 
služebnosti se společností CETIN, a.s. 

stavební úsek 

42/3/2022 Smlouva o spolupráci se společností Austis stavební úsek 

43/3/2022 Vyhlášení přijímání návrhů na Občana 
roku 

místostarostka 

44/3/2022 Nesouhlas se snížením koeficientů 
parkovacích stání v navrhované novele 
Pražských stavebních předpisů 

úsek dopravy 

45/3/2022 Přidělení sociálních darů občanskosprávní 
úsek 

  Dotazy, připomínky a podněty členů 
zastupitelstva a občanů 

  



 
Předsedající následně navrhla doplnění programu o bod 2 a bod 19 a bod 20 a dala hlasovat o 
níže navrženém programu: 
 
Schválení programu 3. zasedání ZMČ 
1 28/3/2022 Zahájení, volba návrhového výboru, 

ověřovatelů zápisu a schválení programu 
starostka 

2   Slovo starostky, předsedů výborů a 
komisí 

  

3 29/3/2022 Směrnice tajemníka -sociální fond a 
zásady používání sociálního fondu 

tajemník 

4 30/3/2022 Zakázka malého rozsahu s názvem 
"Provádění rozvozu jídel pro seniory a 
osoby se sníženou schopností pohybu a 
orientace v Městské části Praha - 
Slivenec" - schválení dodavatele 

tajemník 

5 31/3/2022 Revokace usnesení ZMČ č. 51/4/2019 ze 
dne 25.02.2019 (pracovní úvazky ÚMČ 
Praha - Slivenec) 

tajemník 

6 32/3/2022 Souhlas ZMČ s uzavřením DPP 
neuvolněným zastupitelům MČ 

tajemník 

7 33/3/2022 Jednací řád komisí starostky MČ Praha - 
Slivenec 

tajemník 

8 34/3/2022 Rozpočet na rok 2023, Střednědobý 
výhled rozpočtu do roku 2028, 
Předpokládané náklady a výnosy ve 
zdaňované činnosti, Rozpočet sociálního 
fondu na rok 2023 

ekonomický 
odbor 

9 35/3/2022 Rozpočtové úpravy ekonomický 
odbor 

10 36/3/2022 Přijetí dotace na volby prezidenta 
republiky 

ekonomický 
odbor 

11 37/3/2022 Přijetí dotace z VHP ekonomický 
odbor 



12 38/3/2022 Odpisový plán ZŠ a MŠ Praha Slivenec, 
Ke Smíchovu 16, na rok 2023 

ekonomický 
odbor 

13 39/3/2022 Odsvěření sloupu VO stavební úsek 

14 40/3/2022 Smlouva o zřízení služebnosti inženýrské 
sítě se společností ELDATA pražská, 
s.r.o. 

stavební úsek 

15 41/3/2022 Smlouva o budoucí smlouvě na zřízení 
služebnosti se společností CETIN, a.s. 

stavební úsek 

16 42/3/2022 Smlouva o spolupráci se společností 
Austis 

stavební úsek 

17 43/3/2022 Vyhlášení přijímání návrhů na Občana 
roku 

místostarostka 

18 44/3/2022 Nesouhlas se snížením koeficientů 
parkovacích stání v navrhované novele 
Pražských stavebních předpisů 

úsek dopravy 

19 45/3/2022 Stanovení odměn členům přestupkové 
komise Městské části Praha - Slivenec 

starostka 

20 46/3/2022 Úprava rozpočtu 2129 a 3098 - záměna 
zdrojů u dotace poskytnuté na pomoc 
občanům Ukrajiny prchajícím před 
agresí Ruské federace  

ekonomický 
odbor 

21   Dotazy, připomínky a podněty členů 
zastupitelstva a občanů 

  

 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 28/3/2022 schváleno 
 
K bodu 2 
Slovo starostky, předsedů výborů a komisí 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé,  
Vítám Vás na posledním zasedání zastupitelstva v tomto roce. Ráda bych zde stručně shrnula, co se v naší městské 
části událo za poslední dva měsíce.  
Jak jste si nepochybně všimli, velmi intenzivně na podzim probíhala výstavba v ulici K Lochkovu. Souběžně zde 
probíhalo několik staveb. Ve vlastní ulici šlo o výstavbu dešťové kanalizace. Původně ulice kvůli výstavbě 
kanalizace neměla být komplet zavřena, měl tam být semafor a střídavý provoz, ale bohužel bylo nutné přeložit 
plynové potrubí a tak jsme se uzavírce a objížďce přes úzké místní komunikace nakonec nevyhnuli. V chodnících 
mezitím probíhala pokládka kabelů pro nové stožáry veřejného osvětlení a optických kabelů. Působilo zde tedy 



několik firem zároveň a zkoordinovat jejich činnost bylo občas nad lidské síly, ač jsme o to hodně usilovali. Bahna, 
špíny a nepříjemných překvapení v podobě náhlých výkopů přes otevřenou ulici jsme si ale všichni užili dost a 
doufám, že se to již nebude opakovat. Povrch ulice je opraven pouze provizorně, protože na jaře vypukne velká 
rekonstrukce ulice K Lochkovu. Včetně parkoviště pod úřadem, pod restaurací U Bůčka a před Dvorem 
křižovníků.  
Jak jste si jistě všimli, pokládá  Pražská vodohospodářská společnost (PVS) nový vodovod mezi vodojemy Ovčín 
(u Austisu) a Slivenec (ve Štěpařské). Při tom nám bohužel zcela zničili provizorní  chodník od podchodu 
Smaragdová ke konečné tramvaje Holyně, který jsem na jaře pracně vyprosila od Finepu. Řešili jsme s nimi 
náhradu chodníku, ale bohužel PVS není schopna do doby dokončení výstavby garantovat stálou schůdnost 
chodníku.  Resp. občas by chodník schůdný byl, občas ne. Za této situace jsme se dohodli, že zde chodník ještě 
několik týdnů nebude a pak ho pořádně obnoví. Obnova vodovodu byla zapotřebí, jak ukazuje tento obrázek. 
Obnova má skončit koncem prosince, ale je bohužel možné, že se ještě trochu protáhne.  
V listopadu konečně začala rekonstrukce můstků v Holyni. Vzhledem k nutnosti zajistit objízdné trasy je to větší 
akce, než se původně zdálo. Rekonstrukce je ale opravdu nutná, můstky jsou po několika povodňových epizodách 
už v opravdu špatném stavu. Začala též výstavba dalších dvou polních cest. Na konci ulice V Lipkách děláme 
cestu tam, kde má naše městská část pozemek, tj. tam, kde má opravdu být. A podél lomu u rozvodny 
rekonstruujeme cestu, která je z velké části zarostlá a bahnitá. Na obě akce máme dotace z HMP.  
Hlavní město konečně schválilo záměr na zprovoznění „provizorky“ mezi námi a Lochkovem. Cesta, která sloužila 
jak staveništní komunikace při výstavbě Lochkovského tunelu, se tak konečně – 12 let po zprovoznění stavby 514 
Pražského okruhu - dočká uvedení do provozuschopného stavu. Zatím tomu bránilo nedořešené vlastnictví (dlouho 
byla majetkem Ředitelství silnic a dálnic), pak územní plán (byla postavena zčásti jinde, než to územní plán 
umožňoval) a poté trvalo dlouho získat stavební povolení. Příští rok by tedy mohla začít její rekonstrukce.  
Konečně také začala výstavba nového pavilonu školy. Archeologický průzkum tam bohužel ukázal nálezy, tak 
doufám, že to stavbu příliš nezpozdí.  
Měli jsme velké jednání (včetně prohlídky na místě) s Finepem ohledně několikerého zaplavení  Holyně, k němuž 
na podzim došlo po přívalových deštích. Aby se tomu do budoucna předešlo, je potřeba obnovit funkci retenční 
nádrže pod zastávkou Smaragdová a taky udělat zbrusu novou retenční nádrž v budoucím parku. Také dělají nové 
koryto Holyňského potoka, které bude meandrovat a tím brzdit proud vody.  Tím by se situace mohla výrazně 
zlepšit.  A až se udělá na Barrandově sběrač B, tak podél něj bude vybudovaná dešťová kanalizace, která vodu 
svede do dvou nádržní nad Dalejským údolím. Pak teprve bude situace  definitivně vyřešena. V tu dobu už také 
na Barrandově budou místo staveb upravené domy se zahradami, odkud se bahno nebude v takové míře splavovat.  
Jednali jsme také s TSK, Dopravním podnikem, Kauflandem a dalšími ohledně parkoviště P+R na konečné 
tramvaje. Nakonec Kaufland ustoupil a nechá na jižní straně tramvaje silničku pro příjezd k parkovišti. Teď řešíme, 
jak by tam mohl zajíždět autobus. Doufám, že se nakonec všechno podaří, ale je to o hodně velké koordinaci. 
Zakázka na výstavbu posledního úseku tramvaje je vysoutěžená a začne počátkem roku. Akci má na starosti 
Dopravní podnik.  
Kromě staveb jsme se věnovali i údržbě. Po 14 letech jsme vypustili rybník na návsi. Potřebuje totiž odbahnit, 
vyspravit a doplnit tam nové rostliny – tak, aby zase tak pěkný jako v době, kdy ho pro nás Lesy HMP upravovaly 
poprvé. I tentokrát to pro nás dělají odborníci z Lesů, takže na jaře se můžete těšit na zbrusu nový rybník s 
(doufejme) čistou vodou a spoustou krásné vegetace. Taky jsme se zahradníky projížděli naše nové polní cesty a 
vysázenou zeleň a probírali, co kde ošetřit, vysekat, doplnit atd. Chceme, aby to podél cest bylo pěkné, ale také 
bychom rádi dosáhli pestré kulturní krajiny, která nebude „hladová“, ale poskytne i potravu  pro ptáky a pro zvířata, 
rostliny proto vybíráme i s tímto ohledem. Během zimy se také objeví u polních cest vysoká bidla pro dravé ptáky. 
Dravci totiž rádi pozorují krajinu ze zvýšených míst a protože v polích nic takového není, tak si sedají na zatím 
slabé vrcholové výhony našich nově vysázených stromků a tím je ohýbají a někdy i lámou. Bidla jim tedy umožní 
sledovat  okolí a přitom neničit naše stromky. Na obecní louce chceme zkusit dosít na některých místech květiny,  
aby louka zase víc kvetla. Louka měla po výsevu mnohem pestřejší skladbu než má v současné době. Mnohé 
rostliny patrně  zlikvidovalo přehnojení půdy (z doby, kdy to bylo pole, my nehnojíme). 
Jsme opravdu velmi rádi, že si Praha ve čtvrtek schválila svůj rozpočet na příští rok, i když jde o poněkud okleštěný 
rozpočet bez kapitálových výdajů. Nicméně nám to umožní vyhnout se rozpočtovému provizoriu, které by 
v současné době s velmi zvýšenými cenami energií bylo pro nás hodně nepříjemné.   
Já jsem doufala, že 15. prosince konečně  přestanu fungovat jako náměstkyně primátora, ale kupodivu se tak 
nestalo.  Ono je to totiž tak, že stará Rada funguje po volbách až do doby, kdy je zvolena nová rada. A protože se 
v zastupitelstvu stále nemohou dohodnout, kdo bude v nové koalici, tak  v radě stále zůstáváme – chtě nechtě – 
my, tedy stará Rada HMP. Ač paradoxně já už ani nesedím v novém zastupitelstvu. Já ale bohužel v současné 
situaci ani nemohu rezignovat. Doufám nicméně, že se v novém roce konečně dohodnou a já se budu moci věnovat 
pouze Slivenci.  
Jana Plamínková 
 
V 17:14 hod. se dostavil Mgr. Petr Šimek 



 
pí Kudláková - kulturní komise se sešla 30.11. a projednala všechny větší 
kulturní akce na rok 2023, zhodnotila akce, které proběhly v tomto roce. Komise 
se zaměří v příštím roce především na shánění sponzorů na financování akcí. 
 
p.Fryš - fin. výbor se sešel 29.11., projednal návrh rozpočtu na rok 2023, 
střednědobý výhled do roku 2028, předpokládané náklady a výnosy ve zdaňované 
činnosti a rozpočet sociálního fondu na rok 2023. Finanční výbor se domluvil, že 
dne 20.12. provede kontrolu v ZŠ a MŠ Praha – Slivenec. 
- komise životního prostředí se sešla 5.12., projednávala se rekultivace rybníka a 
jeho budoucí správa. 
 
pí Havlíková – sociální komise se sešla v listopadu, aby se představili noví 
členové. V prosinci se měla sejít a projednat žádosti o sociální dary. Žádost nebyla 
doručena na úřad ani jedna, proto se komise již nesešla.  
 
K bodu 3 
Směrnice tajemníka -sociální fond a zásady používání sociálního fondu 
 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje směrnici tajemníka č. 18/2022 „Statut 
sociálního fondu a zásady používání sociálního fondu“. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 29/3/2022 schváleno 
 
K bodu 4 
Zakázka malého rozsahu s názvem "Provádění rozvozu jídel pro seniory a 
osoby se sníženou schopností pohybu a orientace v Městské části Praha - 
Slivenec" - schválení dodavatele 
- k tomuto bodu vystoupila paní Hollmannová a zastupitel p. Procházka s dotazem, kolik bylo 
osloveno firem na rozvoz obědů a kolik jich podalo nabídku. Paní Hollmannová se zeptala na 
stanovení předpokládané hodnoty zakázky. Tajemník ÚMČ zodpověděl, že byly osloveny 
celkem tři subjekty, přičemž pouze jeden podal nabídku. Dále zodpověděl, že předpokládaná 
hodnota vycházela z ceny obvyklé stávajícího dodavatele služeb. 
 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje výběr dodavatele veřejné zakázky malého 
rozsahu podnikající fyzickou osobu Šárku Slavíkovou, jejíž nabídka byla vyhodnocena jako 
nejvýhodnější, a pověřuje starostku podpisem smlouvy. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 30/3/2022 schváleno 
 
K bodu 5 
Revokace usnesení ZMČ č. 51/4/2019 ze dne 25. 02. 2019 (pracovní úvazky 
ÚMČ Praha - Slivenec) 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje celkový počet pracovních úvazků městské části 



zařazených do úřadu městské části a do zařízení městské části bez právní subjektivity v počtu 
14. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 31/3/2022 schváleno 
 
K bodu 6 
Souhlas ZMČ s uzavřením dohody o provedení práce neuvolněným 
zastupitelům MČ 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec souhlasí s uzavřením smluv na DPP od 1.1.2023 s paní 
Mgr. Lenkou Kudlákovou, paní Martinou Havlíkovou a paní Adélou Rozehnalovou. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 32/3/2022 schváleno 
 
K bodu 7 
Jednací řád komisí starostky MČ Praha - Slivenec 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec bere na vědomí jednací řád komisí starosty MČ Praha – 
Slivenec, který schválila starostka a který nabývá účinnosti dne 1.1.2023 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 33/3/2022 schváleno 
 
K bodu 8 
Rozpočet na rok 2023, Střednědobý výhled rozpočtu do roku 2028, 
Předpokládané náklady a výnosy ve zdaňované činnosti, Rozpočet sociálního 
fondu na rok 2023 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje: 
1) rozpočet MČ Praha - Slivenec na rok 2023 včetně příloh, v celkové výši příjmů 36 326 100,- 
Kč, výdajů 44 652 700,- Kč a zapojeným financováním v celkové výši 8 326 600,- Kč  
2) střednědobý výhled rozpočtu do roku 2028 v předloženém znění (po úpravách) 
3) rozpočet sociálního fondu na rok 2023 
4) předpokládané náklady a výnosy ze zdaňované činnosti v roce 2023 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 34/3/2022 schváleno 
 
K bodu 9 
Rozpočtové úpravy 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje rozpočtová opatření dle tabulky č. 6, která je 
nedílnou součástí usnesení 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 35/3/2022 schváleno 
 
K bodu 10 
Přijetí dotace na volby prezidenta republiky 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje přijetí neinvestiční účelové dotace ze státního 



rozpočtu z MF na úhradu výdajů v roce 2022 s přípravami voleb prezidenta v částce 43 200,- 
Kč 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 36/3/2022 schváleno 
 
K bodu 11 
Přijetí dotace z VHP 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje navýšení rozpočtu v příjmové i výdajové části o 
298 000,- Kč. Jedná se o dotaci na rok 2022 - výnos daně z hazardních her a jako odvod z loterií 
za období 1.6.2022 – 30.11.2022 
V 17:53 odešel p. Andres 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel 0, 1 nehlasoval 
Usnesení č. 37/3/2022 schváleno 
 
K bodu 12 
Odpisový plán ZŠ a MŠ Praha Slivenec, Ke Smíchovu 16, na rok 2023 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje odpisový plán ZŠ a MŠ Praha-Slivenec na rok 
2023 
V 17,55 se vrátil p. Andres 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 38/3/2022 schváleno 
 
K bodu 13 
Odsvěření sloupu veřejného osvětlení 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje vyjmutí veřejného osvětlení v propojce ulic 
Diamantová a Granátová ve výši 134 747,- Kč a jeho převedení na Hlavní město Prahu 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 39/3/2022 schváleno 
 
 
K bodu 14 
Smlouva o zřízení služebnosti inženýrské sítě se společností ELDATA 
pražská, s.r.o. 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje uzavření smlouvy o služebnosti inženýrské sítě 
pro ELDATA pražská s.r.o. na pozemcích p.č. 1167/13 a 1697/1 v k.ú. Slivenec za cenu 6.680,- 
+ DPH a pověřuje starostku podpisem této Smlouvy. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 40/3/2022 schváleno 
 
K bodu 15 
Smlouva o budoucí smlouvě na zřízení služebnosti se společností CETIN, a.s. 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec  schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
služebnosti inženýrské sítě užívání pozemků p.č. 1671/1, 1675/1,1679,1680,729/4 v k.ú. 
Slivenec se společností CETIN, a.s. za cenu 13.200,- + DPH a pověřuje starostku podpisem 



této Smlouvy. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 41/3/2022 schváleno 
 
K bodu 16 
Smlouva o spolupráci se společností Austis 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje uzavření smlouvy o spolupráci se společností 
AUSTIS Praha spol. s.r.o. a pověřuje starostku podpisem této Smlouvy. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 42/3/2022 schváleno 
 
K bodu 17 
Udělení Čestného uznání za rok 2022  
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje udělení Čestného uznání za rok 2022 panu 
Bohumilu Slavíkovi a Ing. Petru Linhovi. 
 
Hlasování: pro 9 , proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 43/3/2022 schváleno 
 
K bodu 18 
Nesouhlas se snížením koeficientů parkovacích stání v navrhované novele 
Pražských stavebních předpisů 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec zásadně nesouhlasí se snížením koeficientů parkovacích 
stání v navrhované novele Pražských stavebních a požaduje zachování původního systému 
přepočtu požadavků na parkovací stání. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 44/3/2022 schváleno 
 
K bodu 19 
Stanovení odměn členům přestupkové komise Městské části Praha - Slivenec 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec stanovuje odměny členům přestupkové komise Městské 
části Praha – Slivenec, kteří zároveň nejsou členy ZMČ Praha – Slivenec, ve výši 500,- Kč za 
účast na projednání přestupkové komise s účinností od 1.1.2023 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 45/3/2022 schváleno 
 
K bodu 20 
Úprava rozpočtu 2129 a 3098 - záměna zdrojů u dotace poskytnuté na pomoc 
občanům Ukrajiny prchajícím před agresí Ruské federace 
Zastupitelstvo MČ Praha – Slivenec schvaluje úpravu rozpočtu v příjmové a výdajové části o 
106 200,- Kč 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel 0 



Usnesení č. 46/3/2022 schváleno 
 
K bodu 21 
pí Hollmannová jako petent Petice proti výstavbě čerpací stanice na křižovatce K Barrandovu x 
K Austisu vysvětlila, že obyvatelům zejména ulice K Váze vadí skutečnost, že by tato čerpací stanice 
byla první při sjezdu z městského okruhu směrem do centra. Požaduje, aby tato petice byla propagována 
úřadem stejně jako petice proti STK v lokalitě Habeš. Pí starostka jí vysvětlila, že čerpací stanice bude 
přístupná pouze ze směru z centra a bude tedy poslední před městským okruhem, a tudíž nebude tolik 
frekventovaná. Na téma uzavřené smlouvy o spolupráci popsala problémy při vyřizování územního 
řízení na tuto stavbu a z nich vyplývající nejistotu výstavby. Veškeré další související dotazy byly na 
zasedání paní Hollmannové zodpovězeny. 
 
Zasedání bylo ukončeno v 18:30 hod. 
 
Zapsala: Bohdana Růžičková 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Lenka Kudláková………………………………………………. 
 
 
   Ing. Petr Andres           ……………………………………………….. 
 
 
 
 
 
……………………………………………………………… 
Starostka MČ Praha – Slivenec: RNDr. Jana Plamínková 
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